CNN News Highlights — Hong Kong Wildlife

2) aquatic 3) creatures 4) densely 5) iconic 6) spectacle

opens to reveal	z, aquatic	3) creatures	populated	skyline	oj spectacie		
Every night, Hong Kong's stars in its own show. A of lasers and steel in one of the most places on earth. Less than 20 kilometers away, a natural world often forgotten in the dark. We're in Shing Mun Country Park. In the daytime, this is an area very popular for hikers. But at highttime, that's when the come out. What are you hoping that we will find tonight? I'm hoping to find a couple of snakes and any other							
1) encounters 2) lead	ling 3) minir	mal impact	4) nocturnal safari	5) pit viper	6) quizzical		
our, Hong of night, Hylton has cap Atlas moth, and snakes My favorite are snakes against. Hylton says he photogr	otured images s like this white and spiders. I	of birds, like th e-lipped However, I try a	and go for anything	scops owl, inso	ects like the my camera up		
1) disturbance 2)	huntsman spid	er 3) passion	4) pristine	5) trekking 6) warty newts		
snakes along the way. Wandering past water to the serious office of the serious office office of the serious o	nysterious bea re, big and sm t easy. You ha stream way	auty as a monk all. ave to watch yo ys, which is qui	ey watches from a ur feet. And alway te rare for Hong K	bove. It takes s keep your ey ong. Also, it's t	patience and a ves open.		
1) astonishing array	2) century	3) emerging	4) hectares of natural habitat	5) poaching	6) urban development		
Hong Kong is home to an of wildlife with many creatures only at night. Some 40% of the territory is protected parkland. But here and around the world, and urbanization are destroying safe havens. We have lost, on average, almost 70% of our wildlife population since the 1970s. And that, by itself, tells you we are not doing too well protecting the planet globally. At the end of this, it's estimated up to 33 million will be lost as a result of That is more than the size of the U.S. State of New Mexico.							
1) bearing witness 2) metropolis	3) mission	4) nonvenomou	ıs 5) promot	e 6) spot		
Lawrence says his We have lots of trekker people do silly things. A Nearing midnight, we _ Hong Kong. to the	is to _ s who visit this and hopefully, a rare F	conservation to a rea and fear someday in the utsing Wolf Sna	hrough photograp snakes and fear t e future, everyone ake –, noctu	hy. he unknown. l can just enjoy urnal and extre	t makes nature.		

Translation

每個夜晚,香港的標誌性天際線在自己的秀中扮演主角。在地球上最密集的地方之一,一場激光和鋼鐵的奇觀。不到 20 公里遠的地方,另一幕幕布揭開,揭示了在黑暗中常被遺忘的自然世界。我們在城門郊野公園。白天,這是一個非常受遠足者歡迎的地區。但到了晚上,那就是動物出沒的時候。

你希望我們今晚能找到什麼?我希望能找到一些蛇和其他水生動物。

領導我們夜間的野生動物觀察之旅,是香港的英國教育家兼攝影師勞倫斯·希爾頓。在夜的黑暗中, 希爾頓拍攝了鳥類的照片,比如這個疑惑的領角鴞,昆蟲像是阿特拉斯蛾,還有像這個白唇林蝰的 蛇。

我最喜歡的是蛇和蜘蛛。不過,我嘗試拍攝任何我能用我的相機捕捉到的東西。希爾頓說,他在遇到動物時拍攝它們,對它們或環境的影響最小。

它會出來的。沒關係。所以,我們正前往溪流。是的,我們是。一邊尋找蛇。

在水牛休息的時候,我們遇到了在嬉戲的疣蝾螈。哦,對,就在那裡,兩個。

一隻獵人蜘蛛展示了它神秘的美,而一隻猴子從上面觀看。需要耐心和對每一個生物,無論大小, 的熱情。

注意你的腳步。

在黑暗中跋涉並不容易。你必須注意你的腳。並且始終保持雙眼睜開。

我們有相對原始的溪流,這對香港來說相當罕見。此外,它遠離文明,野生動物可以在我們的干擾下生活得不太多。

香港擁有驚人的野生動物品種,許多生物僅在夜間出現。大約 40%的領土是受保護的公園土地。但在這裡和世界各地,偷獵和城市化正在摧毀安全的庇護所。

自 1970 年代以來,我們平均失去了近 70%的野生動物種群。這本身就告訴我們,在全球範圍內保護地球方面做得不太好。

到本世紀末,預計將因城市發展而失去多達 **3300** 萬公頃的自然棲息地。這比美國新墨西哥州的面積 還要大。

勞倫斯說,他的使命是通過攝影推廣保護。

我們有很多追蹤者訪問這個區域,害怕蛇和未知的事物。這使人們做出愚蠢的事情。希望有一天在未來,每個人都能享受大自然。

接近午夜,我們發現了一條罕見的佛頂狼蛇——無毒、夜行性,並且在香港極為罕見。見證了一個全球大都市後院的自然豐富性。



You can access this activity here:

https://linguadox.com/2024/01/22/cnn-news-highlights-hong-kong-wildlife/

Answers

1) another curtain	2) aquatic	3) creatures	4) densely	5) iconic	6) spectacle
opens to reveal			populated	skyline	

Every night, Hong Kong's 5) iconic skyline stars in its own show. A 6) spectacle of lasers and steel in one of the most 4) densely populated places on earth. Less than 20 kilometers away,

1) another curtain opens to reveal a natural world often forgotten in the dark.

We're in Shing Mun Country Park. In the daytime, this is an area very popular for hikers. But at nighttime, that's when the 3) creatures come out.

What are you hoping that we will find tonight? I'm hoping to find a couple of snakes and any other 2) aquatic creatures.

				-	
1) encounters	2) leading	3) minimal impact	4) nocturnal safari	5) pit viper	6) quizzical

2) Leading our 4) nocturnal safari, Hong Kong British educator and photographer Lawrence Hylton. In the darkness of night, Hylton has captured images of birds, like this 6) quizzical collared scops owl, insects like the Atlas moth, and snakes like this white-lipped 5) pit viper.

My favorite are snakes and spiders. However, I try and go for anything that I can get my camera up against.

Hylton says he photographs the animals as he 1) encounters them with 3) minimal impact to them or the environment.

It will come out. It's OK. So, we are on our way to the stream. Yeah, we are. And looking for snakes along the way.

Wandering past water buffalo at rest, we encounter 6) warty newts at play. Oh yes, right there, two of them.

A 2) huntsman spider shows off its mysterious beauty as a monkey watches from above. It takes patience and a 3) passion for every creature, big and small. Watch your step.

5) Trekking in the dark is not easy. You have to watch your feet. And always keep your eyes open. We have relatively 4) pristine stream ways, which is quite rare for Hong Kong. Also, it's far away enough from civilization that wildlife can live without too much 1) disturbance from us.

1) astonishing array	2) century	3) emerging	4) hectares of	5) poaching	6) urban
			natural habitat		development

Hong Kong is home to an 1) astonishing array of wildlife with many creatures 3) emerging only at night. Some 40% of the territory is protected parkland. But here and around the world, 5) poaching and urbanization are destroying safe havens.

We have lost, on average, almost 70% of our wildlife population since the 1970s. And that, by itself, tells you we are not doing too well protecting the planet globally.

At the end of this 2) century, it's estimated up to 33 million 4) hectares of natural habitat will be lost as a result of 6) urban development. That is more than the size of the U.S. State of New Mexico.

bearing witness 2) metropolis	3) mission	4) nonvenomous	5) promote	6) spot
-------------------------------	------------	----------------	------------	---------

Lawrence says his 2) mission is to 5) promote conservation through photography. We have lots of trekkers who visit this area and fear snakes and fear the unknown. It makes people do silly things. And hopefully, someday in the future, everyone can just enjoy nature. Nearing midnight, we 6) spot a rare Futsing Wolf Snake – 4) nonvenomous, nocturnal and extremely rare in Hong Kong. 1) Bearing witness to the richness of nature in the backyard of a global 2) metropolis.